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Nazywam się Magda Kurzyp, jestem farmaceutką i dietetykiem. Problemami  chorób skóry
zajmuję się zawodowo od wielu lat. Bardzo się cieszę, że  dzięki uprzejmości Pani Heni, będę
mogła na Państwa Forum dzielić się  moją wiedzą na temat wpływu różnych czynników na
przebieg łuszczycy.       Z doświadczenia w pracy z pacjentami, a także z fachowej literatury 
wiem, że problem nie dotyczy wyłącznie skóry. Sytuacja przypomina górę  lodową, gdzie
widzimy tylko jej wierzchołek, a sedno sprawy jest  niewidoczne i głęboko ukryte. Jeśli jednak
zajmiemy się tym, czego nie  widać, to poznamy prawdziwe przyczyny, a wtedy walka z nimi
będzie  skuteczna. Nie możemy skupiać się wyłącznie na skórze. 
Jeżeli  zajmiemy się wszystkimi elementami, to efekty będą zaskakujące! Znam  wielu
pacjentów, którzy mogą na co dzień funkcjonować „samodzielnie”,  bez leków i częstych wizyt u
dermatologa. Są w stanie codziennie brać  prysznic, a swędzenie i pieczenie skóry nie są już
ich zmorą. Remisja  może być zaskakująco trwała, a pojawiające się zaostrzenia zmian 
skórnych można kontrolować w sposób satysfakcjonujący. Życie z tą  chorobą staje się mniej
stresujące, co daje dużo zadowolenia i eliminuje  kolejną przyczynę zaostrzeń – stres!
W każdy poniedziałek na Forum, a  także w zakładce Dietetyk, będą się pojawiały moje
„felietony” na  tematy związane z łuszczycą. Jeżeli spotkają się one z Państwa 
zainteresowaniem, zainicjują dyskusję i pytania, to chętnie odniosę się  do nich. Będę
zaszczycona możliwością aktywnego uczestnictwa w Państwa  dyskusjach.
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